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Адрес Interprojekt Engineering GmbH 
Nienhausenstr. 50 
45883 Gelsenkirchen

Телефон 0049 201 8302610

Факс 0049 201 8302650

Интернет www.interprojekt.org

 

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Dipl.-Eng. Toni Greschner 

Geschäftsführer 
Phone: 0049 201 83026 34 

Contact 2. Мистер Dipl.-Eng. Frank Rehmann 
Prokurist 
Phone: 0049 201 83026 40 

Contact 3. Мистер Dr.-Eng. Boris Baberkov 

Contact 4. Мистер Dipl.-Eng. Klaus Musial 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Supplier of equipment for complete waste gas cleaning systems and batch and cullet preheating.

Dry Electrostatic Precipitator
Wet electrostatic Precipitator
Candle Filter (CF)
Catalytic Candle Filter (CCF)
Precipitation of SOx, HCl and HF
Precipitation of NOx (SCR / DeNOx)
Batch Preheating 
Frozen Cullet system ( Defrosting and heating of cullets)
Hot water boiler / Electricity generation from waste gas heat.

 

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
INTERPROJEKT is an owner-managed engineering company founded in 1990 in Gelsenkirchen / Essen.
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With a competent team of engineers, we provide all engineering services including consulting, planning, detail engineering, manufacturing, assembly
and assembly supervision as well as commissioning and after-sales-service. All services are provided by a single source in connection with our sister
company DAS in the Czech Republic and our long-term partner for the electrical equipment the ELKA from Krefeld. 

We supply plant components and complete turnkey plants for exhaust gas purification and waste heat recovery.

Company Profile of Interprojekt Engineering GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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